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Nobel Prize winner Joseph E. Stiglitz explains the current financial crisis---and the
coming global economic order.
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Joseph Stiglitz was Chief Economist at the World Bank until January 2000. He is
currently University Professor of the Columbia Business School and Chair of the
Management Board and Director of Graduate Summer Programs, Brooks World
Poverty Institute, University of Manchester. He won the Nobel Prize for Economics in
2001 and is the author of the best-selling Globalization and Its Discontents, The
Roaring Nineties, and Making Globalization Work, all published by Penguin.
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不好的地方在于写的太过显浅、很多内容现在看来已是老生常谈，好的地方在于大师可
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以把很复杂的东西说的很易懂，另外系统性的介绍了下凯恩斯经济学以及该学派对于这
次危机的看法，总体来说还是颇有养分的。

-----------------------------
institution对我来说就是一句空话。

-----------------------------
第三本斯蒂格利茨

-----------------------------
斯蒂格利茨的这本科普著作不如他的文章睿智。不过，这依然是“I
dissent”的那个左派怪人斯蒂格利茨。

-----------------------------
比较早就想读了，至少，他问的问题比仅仅的金融体系的问题或者监管的问题更深入。

-----------------------------
趁这次金融危机提供的弹药， Stigliz狂扁芝加哥学派

-----------------------------
很赞同本书对市场原教旨主义的批评，但是觉得Stiglitz对资本主义制度的批评有点过了
，他没有过多地考虑到资本主义在20世纪以前对西方经济发展和生活水平提高起到的促
进作用。

-----------------------------
An articulate attack on neoclassical thinking.

-----------------------------
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